

18/10/2017

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer
Head of Operations Division
Dubai Financial Market

2017/10/18

عناية السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب الرئيس التنفيذي، الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قسم العمليات
سوق دبي المالي

Results of the Fourth Board Meeting 2017 for Takaful Emarat Insurance (PSC)

Dear Sir,
Kindly note that the Fourth Board of Directors Meeting 2017 for Takaful Emarat Insurance PSC (TAKAFUL-EM) took place on Wednesday 18/10/2017 at 10:00 P.M by Circulation and:

The Board of Directors discussed and approved the following changes in the Company's Organizational Structure:

- The CEO Mr. Wael Al Sharif has been appointed as an advisor to the Board of Directors, and Mr. Mohammad Al Hawari, who is currently an Executive Board Director and Managing Director will oversee day to day company operations pending a new CEO appointment.
- The Company's new organizational chart has been approved.
- The Board authorized the company to do all necessary changes and disclosures to the authorities in this regard.

نتائج الاجتماع الرابع لمجلس إدارة تكافل الإمارات - تأمين (ش م ع) لعام 2017

السيد المحترم ،
يرجى العلم أن الاجتماع الرابع لمجلس إدارة شركة تكافل الإمارات - تأمين (TAKAFUL-EM) للعام 2017 قد انعقد يوم الأربعاء الموافق 2017/10/18 في تمام الساعة العاشرة صباحاً بالتمرير ، حيث:

قام مجلس الإدارة بمناقشة واعتماد التغييرات التالية على الهيكل التنظيمي للشركة:

- تم تعيين السيد وائل الشريف الرئيس التنفيذي للشركة بمنصب مستشار لمجلس الإدارة ، هذا و سيتولى السيد محمد الهواري - عضو مجلس الإدارة التنفيذي و العضو المنتدب مهمة تسيير أمور الشركة لحين تعيين الرئيس التنفيذي الجديد.
- تم اعتماد الهيكل التنظيمي الجديد للشركة
- تم تفويض الشركة لاجراء التعديلات و الافصاحات اللازمة مع الهيئات الرسمية بهذا الشأن.

Best regards,

Salman Qureshi
Compliance Manager

S. MAAN



مع أطيب التحيات،

سلمان قرشي
مدير الامتثال

www.takafulemarat.com